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55/2017                                                   
 

 
 
 

REUNIÓ REGIONAL RPCT 28/04/2017 
 
 
El 28 d’abril, USPAC, juntament amb la resta de sindicats representatius, ens hem 
reunit amb el Cap de la Regió Policial del Camp de Tarragona (RPCT) i amb el Cap de 
l’Administració Regional. Donat l’extensió de punts que sempre portem, vam decidir 
avançar els punts més purament administratius al Cap Administració: 
 
-Entrega ASP, NOP, armilles i fundes a ARRO: ens diuen que el lliurament d’ASP 
es fa des de l’O.S de la RPCT. Armilles i fundes es van repartint mica en mica. En 
relació als NOP, de la comissaria de Salou, 3 d’ARRO i 1 d’USC pendents d’arribada de 
resolució del director general.  
 
-Arc de seguretat de la comissaria Camp Clar: Ens confirmen que el 12 d’abril el 
van retornar (va ser cedit al Complex Central per la Jornada de Portes Obertes), van 
tenir problemes de calibratge per la qual cosa va estar uns dies avariat.   
 
 -Full de citacions judicials d'agents investigats: Demanem al personal 
administratiu, que quan es trobin en aquests casos, que NO deixin el full de manera 
visible a les safates dels escamots. Miraran de concretar un procediment similar al que 
plantegem per totes les unitats/àrees/comissaries. 
 
 -Reposició de roba a trànsit: Ens diuen que a dia d’avui, resten 10 comandes 
pendents d’entrega de pantalons “bielàstics” per manca d’estoc. I que queda 1  
comanda pendent d’entrega des de l’any passat de pantalons de motorista reforçat, 
que s’ha reclamat a la DGP. En quant a polos de trànsit, també tenen pendent 
únicament 1 comanda, que també s’ha reclamat. 
 
-Deixadesa de les instal·lacions de Mallafré: No tenen coneixement d’incidències. 
Els animem a passar-se tot sovint per allà, i així veuran en quines condicions s’està 
treballant. Us recordem que totes les incidències que hagi no dubteu en traslladar-les 
via N.I, i ens ho feu arribar. 
  
 -Mala olor al vestidor de dones Campclar: Són conscients del problema, i estan 
buscant una solució. 
 
-Botonera de recepció de Campclar: Fa temps que no funciona correctament. Ens 
diuen que s’està pendent d’una compra nova. 
 
-Incidències en la tramitació de sol·licitud per malaltia crònica i DAD80: Ens 
trobem molts casos en que el personal d’administració posa molts "pals a les rodes", 
demanant excessiva documentació, i fins i tot reclamant-la dos mesos després del dia 
en qëstió. Ens diuen que segueixen, escrupolosament, els criteris establerts des de la 
DGP. No estem d’acord, i seguirem treballant en aquest tema. 
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En quant a la reunió, els punts aportats per USPAC són: 
 
GENERALS: 

 

-Estat actual del repartiment de guants anti-tall, armilles i fundes a la RPCT: 

Armilles lliurades 1387/1418 agents en total, en quant a fundes 1294/1418. 
 

-Ens agradaria saber els percentatges de denegació/autorització de PAP’S a 

nivell de la RPCT, per comissaries. Ens diuen que aquesta sol·licitud l’hem de fer 
ABP per ABP, però que no els consten queixes. Recordem que SEMPRE heu de 
sol·licitar els permisos per ATRI, sinó no queda constància en cas de denegar-los. 
 

-Creació grup GUILLES a la regió: Els agrada la iniciativa, però és inviable. 
 

- Volta ciclista de Catalunya: Estant a nivell 4 d'alerta i va haver punts d'arreu de 
la regió on estaven coberts per un sol agent, sense disposar de vehicle propi policial, a 
una distància bastant gran del seu company. La resposta és que no ÉS CERT. 
 
-Possibilitat d’habilitar a les comissaries de la regió unes zones on hagi 

almenys un DEA: Troben encertada la idea i prenen nota, tot i que no depèn d’ells. 
Ens animen a sol·licitar-ho al Consell de la Policia. 
 

ARRO: 

 
-Formació: Igual que a USC, es dóna formació per part d’ARRO, ens diuen que ells 
també agrairien formació en àrees que per tipus de servei que fan habitualment no 
toquen tant, com pot ser: trànsit, OAC,… Ens diuen que SI es realitza formació i que 
ho tenen planificat, ho contrastarem. 
 
-Imputació de les hores acumulades: Ho fan tal com marca la instrucció al 
respecte, diuen que no es pot fer d’una altra manera. Si teniu cap queixa ens ho 
passeu i ho traslladarem. 
 
-Material ARRO/Manca seguretat als furgons: Estan estudiant fer unes millores 
similars als furgons de BRIMO. Aquest problema el traslladem al comitè de seguretat. 
 
VALLS 

 

-Incidència assignació vacances: Ens diuen que com que els consta que ho tenen 
els nostres serveis jurídics, ja rebrem resposta de la DGP. 
 
-Garjoles Jutjats Valls: És una queixa reiterada, però seguim sense solució. Ens 
tornen a dir que és un tema que depèn del Departament de Justícia. Esperem no tenir 
que lamentar cap incident greu, sinó algú tindrà que assumir responsabilitats. 
 

REUS 

 

-Sol·licitem informació sobre si tenen intenció de modificar el sistemes de 

guàrdies presencials a la UI de Reus, tant en augment de franges horàries, 

com en crear la figura d'un "retén": Ens informen que no, i l’intendent manifesta 
que el retén és inviable. 
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VENDRELL 

 

-Rebem queixes en relació a les graelles de sol·licituds de planificació de 

romanent "voluntari" i formació: Estudiaran millores, de fet es vol instaurar un 
nou sistema informàtic. 
 
-Manca d'armers als Jutjats del Vendrell: Com amb el punt del Jutjat de Valls, 
ens diuen que estan pendents de resposta del Departament de Justícia. 
 
SALA 

 

-Problemes amb l’aire condicionat: Ens diuen que s’està revisant, els recordem 
que la queixa és reiterada. 
 
TARRAGONA 

 

-Comissions i planificació d’efectius: Aquest punt va portar un ampli debat, al 
qual no vam arribar a cap consens,… tampoc ens va sorprendre massa la respost. Us 
ho explicarem directament als brífings. 
 
-Compensació als caporals que fan de Cap de Torn: Ens diuen que s’ha realitzat 
Dad46 per a caporals que els hi pertoca, però no pels agents. I que cada ABP ha de 
gestionar-ho com cregui convenient. Preguntarem als Caps corresponents. 
 
-Contenció a l’ACD: Ens diuen que no els consten incidències, els instem a crear un 
protocol d’actuació per tal d’evitar més problemes. Us recordem que s’ha de realitzar 
N.I, i passar el problema al cap de torn regional i/o oficial de guàrdia en el cas que el 
detingut no pugui ser atès a garjoles. 

 

-Utilització de les càmeres de videovigilància de l’ABP per control laboral: 
Advertim que en el moment que disposem de proves denunciarem els fets a l’APDCAT. 
Recordem que l’ús de les càmeres per a controlar horaris/tasques dels agents és del 
tot il·legal, un fet ja denunciat per la USPAC en d’altres comissaries. 
 
-Estat de les negociacions amb GUT pel tema de l’OAC conjunta: Estan 
aturades, tot i que l’intendent ens diu que No, en reunió amb la Maite Català el dia 
anterior ens ho va confirmar. Us mantindrem informats de les novetats. 
 
-Mínims de les ABP per tal de poder demanar permisos: No donen resposta, i 
ens diuen que s’ha de sol·licitar ABP per ABP. 
 
-Seguretat a l’edifici de Campclar: Ens responen que és una qüestió operativa. 

 
-Entrada de detinguts de GUT sense minuta: Ens diuen que és un acord de l’ABP. 
 
-Sol·licitem que s’instal·li un mirall a la porta d’accés a peu pels agents de la 

comissaria, per raó de seguretat: Està en fase d’estudi, i que ho passaran a la 
comissió tècnica de seguretat. 
 

*Ens comuniquen que està aprovat, al RAM 2017, instal·lar pilones davant de la 
comissaria de Campclar.* 
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FALSET 

 
-Demanar la prohibició d'estacionament al perímetre de la comissaria i pintar 

una línia groga a tot el perímetre: Ens demanen concretar bé aquest punt, farem 
gestions per a reclamar-ho per la via que toqui. 
 
-No fomentar un mal ús per part d’alguns càrrecs al telèfon fixe de 

comissaria: Punt que us explicarà el delegat de la comissaria i que el cap ens diu que 
ho traslladarà al cap de la CD. 
 
-Manca de roba d'hivern i vehicles 4x4: Queixa reiterada, ens diuen que el tema 
de la roba està pendent del canvi d’uniformitat per capes, i els vehicles 4X4 es 
mantenen tot i que ens recorden que són “cedits”. 

 
-Efectius per a enviar a Cambrils: Ens diuen que són dies puntuals, confirmarem 
aquests extrems amb el delegat de la zona i amb la informació tornarem a traslladar 
la queixa on toqui. 
 
-Graella de romanent voluntari: Prenen nota tot, i que no saben quin és el sistema 
que pot ser més just. Es vol instaurar un nou sistema informàtic a nivell regional, tant 
pel romanent voluntari com per les hores extres. 

 
-Càmera de custòdia: Aquesta càmera enfoca de manera directa a l'agent de 
custòdia, ens diuen que no hi ha cap altra manera d’instal·lar les càmeres per tal de 
veure tot l’espai. Si no ho solucionen ho denunciarem a l’APDCAT. 
 
-Dispositiu simultani fora de sector del Priorat, i Volta ciclista de BTT Gran 

Fons del Priorat: Ens diuen que és un tema operatiu, ho parlarem directament amb 
els caps de les comissaries, ja que a nivell de la Regió no ens solucionen res. 
 
*Hi ha molts punts administratius d’aquesta CD, dels quals s’ha rebut una resposta i 
el delegat en farà difusió.* 
 
 
La pròxima reunió serà el 28 de juliol de 2017, i us recordem que no espereu 

fins llavors a traslladar les vostres queixes, ja que moltes d’elles es podrien 

solucionar abans, parlant amb els caps de l’ABP/cd i/o cap administració. 

Qualsevol dubte, incident o queixa traslladeu-la al delegat/a. 

 
 
Catalunya, 02 de maig de 2017 
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